
Referat fra peismøte i internasjonal komité 31. oktober 
 
Saksliste 

1) Forslag til møteprogram 

Svigermødre gjennom tidene v/Erik 

Odelsloven (Brørby?) i ny tid – muligheter og utfordringer v/Hanne S. 

Urbant landliv – blogg (Trude Berg) v/Willy 

Trond Hilton – om Hønefoss v/Hanne S. 

Ringerike Røde Kors v/Espen Swang v/Parviz . – bedriftsbesøk på Røde kors-huset 

Internasjonalt arbeid på distriktsnivå – hvem har ansvaret? Kan vi invitere noen? 

Vollebæk, tidligere utenriksminister – om fred v/Hanne W. (hva kan Rotary gjøre for å 

skape fred?) Mange rotarianere i FN, men hva gjør de? 

Kina – Hanne W. undersøker litt 

Læringssenteret – hvordan går det? Med flyktingestrøm v/Hanne W. Kan vi invitere 

noen av de vi er mentorer for? Elena og Viktoria? 

Status på CV – presidentens møte? v/Hanne W. 

Invitere ny ordfører i Ringerike v/Hanne S. – visjoner for Ringerike 

2) Forslag til RYLA-kandidater 

Hanne S.’ nieser? 

Eriks barnebarn på 18 

3) Evaluering av Rotary-året så langt. 

Forbedringspunkter for resten av Rotary-året?  

Tips og råd til presidenten 

 

Sigmund gjør en veldig god jobb. Skal vi slå sammen klubbene? Internasjonal komité 

synes vi skal vurdere det igjen. 

4) Forslag til nye medlemmer 

Hvordan kan vi best følge opp aktuelle kandidater? 

 

Dette må vi systematisere. Vi inviterer folk til møter, men det følges jo ikke 

systematisk opp. Hvem kan ta ansvar for dette? Noen bør ha ansvar for å dra denne 

prosessen. Tema på presidentens møte? Geir vil gjerne delta i en gruppe, men vil 

helst ikke lede gruppen. 

5) Eventuelt 

Internasjonal komité skal følge med på hva som skjer internasjonalt – konferanser, 

etc.  

Håper at vi kan følge opp peismøtene på presidentens møte 14. november. Dette er også et 
valgmøte for neste Rotary-år. 

Internasjonal komite: 
Kan dere vurdere om dere vil legge opp til et kort videomøte med Odesa  -  enten bare for 
deres egen komite eller eventuelt for et medlemsmøte? Men det er kanskje ikke tiden for et 
slikt møte nå, slik situasjonen er der for tiden? 
 
Hanne W. og Willy sender Odesa en epost og hører hvordan det går og om vi kan ha et 
felles møte. Referere dette på presidentens møte. 

 
 
 

Hanne Erdal Witsø 
 


